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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
 
Broj:01-05- 126/14 
Datum, 14.04.2014. godine 
 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa IV (četvrte) izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
11.04.2014. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
 
 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Finka Rajkovača, Mato Pranjić, Zoran Marković i Ivan Jurišić,  
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović i Nevenka Glamatović 
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala, 
Vijećnik HSP BIH: Nikola Risonjić i Goran Tokić, 
Vijećnica HSS-NHI: Janja Grgić  
Vijećnnik SDP BIH:  
Neovisni vijećnik Pero Lujić. 
 
Sjednici nije nazočio vijećnik. Jozo Grgić i Boris Penava 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić, šef Službe stručnih, 
općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo, šef Službe za geodetske poslove, 
katastar nekretnina, imovinsko pravne poslove i urbanizam Dario Katić i djelatnik u Službi 
za gospodarstvo i financije Boro Glamatović, Zvonimir Anđelić predsjednik HDZ BIH OO 
Usora, Monika Mandić ravnateljica JP Radio Usora.  
 
Sjednicom je predsjedavao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova za rad (kvorum, 11 nazočnih vijećnika i 2 
odsutna vijećnika) te da je četvrta izvanredna sjednica Općinskog vijeća Usora otvorena 
za javnost. 
 

U uvodu je Predsjedatelj iznio razloge sazivanja četvrte izvanredne sjednice. Naglasio je 
da želi da se Vijeće pokuša dogovoriti oko usvajanja Proračuna.  
Nakon uvoda Predsjedatelj je predložio dnevni red od dvije točke za IV izvanrednu 
sjednicu Općinskog vijeća Usora i to: 
• Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu; 
• Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu; 
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Predsjedatelj je predloženi dnevni red dao na raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave o predloženom Dnevnom redu Predsjedatelj je dao na 
glasovanje predloženi Dnevni red i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, 
bez glasova „PROTIV“ i bez  „SUZDRŽANIH“ glasova (sjednici nazočilo 11 vijećnika OV-a 
usvojilo sljedeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu; 
2. Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu; 
 
 
Ad/1 
Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Proračuna općine Usora za 
2014. godinu u kojoj su sudjelovali:Pero Lujić, Nevenka Glamatović, Predsjedatelj OV-a Ivo 
Suvala. 
Vijećnik Pero Lujić je naglasio da se niti u četvrtom prijedlogu nije bilo realno kada je u 
pitanju predloženi Proračun općine Usora za 2014. godinu. U svom izlaganju se osvrnuo i 
repliciraona sastanak sa predstavnicima političkih stranaka predsjednicima Klubova 
vijećnika političkih stranaka u OV-u Usora u svezi donošenja Proračuna općine Usora za 
2014. godinu naglašavajući da on nije bio potreban jer Općinsko vijeće Usora ima 13 
vijećnika i može donijeti svaku odluku koja je u interesu njenih građana. Smatra da se 
vijećnici trebaju izdići iznad stranačkih interesa i staviti se u službu građana općine Usora. 
Naglasio je da je u odnosu na Prijedlog Proračuna sa prošle sjednice ovaj prijedlog koji je 
sada dostavljen vijećnicima uvećan za 36.000,00 KM pa je sukladno tome od predlagača 
zatražio određena pojašnjenja kako u prihodovnoj tako i na rashodovnoj strani Proračuna. 
Istakao je da smatra da je ovaj Proračun jedna obična igra brojki i lažnih obećanja. Glede 
amandmana koji su predloženi i uvršteni u ovaj Prijedlog Proračuna naglasio je da se nije 
uzelo za shodno spomenuti i u obzir uzeti srednja i osnovna škola, da se ostavi prostor za 
izdvajanje sredstva za dovršetak objekta knjižnice i školske radionice, da se izdvoje 
sredstva za Crveni križ, za stipendije, deminiranje, socijalna davanja i ostalo. Naglasio je 
da program i finacijsko izvješće o utrošku sredstva treba biti mjerilo za transfere za niže 
razine i uduge građana. Postavio je pitanje koje udruženje je dostavilo završni račun, 
analitičku karticu i sve ostalo iz čega se može vidjeti na što troše sredstva koja su im 
doznačena? Osvrnuo se na amandman vijećnika Gorana Tokić da se iz pozicije Izdaci općine 
u kapitalnim investicijama ostale investicije 38.500,00 KM izdvoji namjenski 15.000,00 KM 
za čišćenje i sanaciju kanala i propusta u mjesnoj zajednici Srednja Omanjska 
naglašavajući da u Proračunu imamo stavku koja se zove zimsko i ljetno održavanje kao i 
Program financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke komunalne potrošnje za 2014. 
godinu koji jasno definira da će se ta sredstva između ostaloga trošiti i za tu namjenu te. 
Osvrnuo se i na amandman koji govori o preraspodjeli sredstva za Udruge proistekle iz 
domovinskog rata naglašavajući da sve udruge egzistiraju zajednički i zajednički vode i 
dogovaraju interese braniteljske populacije te sukladno tome nije problem podijeliti 
5.000,00 KM. Postavio je pitanje za što su namijenjena i planirana sredstva u iznosu od 
22.000,00 KM na poziciji ugovorene usluge za sve od ureda načelnika do ureda 
pravobranitelja? Glede prijedloga oko povećanja naknada vijećnika smatra da je realno 
shodno Proračunu općine Usora a vijećnicima je predložio i pozvao ih da razmisle o opciji 
da se odreknu vijećničkih naknada i da se ta sredstva zajednički usmjere i utroše kao 
transfer i subvencija vijećnika kada je u pitanju pomoć za socijale slučajeve. U svom 
izlaganju se osvrnuo i na stavke predviđene za mjesne zajednice za organiziranje 
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manifestacija, udruge građana naglašavajući da je neophodno da se dostavljaju utrošci 
sredstva kao i plan i program rada kako bi se vidjelo na koji način se ta sredstva troše.  
Na kraju svog izlaganja je istakao da ovaj Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu 
nije realan, nije niti razvojni niti socijalni i on za njega kao takvoga neće glasovati. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da smatra da se ovakvim načinom rada krši 
procedura, da se krši Poslovnik o radu Općinskog vijeća. Smatra da je bilo sasvim dovoljno 
vremena za sve kako političke stranke tako i za sve ostalo da se uključe u rad i donošenje 
Proračuna. Naglasila je da se odazvala sjednici ali je također istakla da će biti suzdržana 
jer smatra da ukoliko nije Proračun usvojen do onoga roka do kojega je zakon predvidio 
zna se kako treba postupiti i tko ga i kako donosi. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je vijećnicima odgovorio na postavljena pitanje te je 
napomenuo da je usvojen novi Zakon o Proračunima u FBIH koji regulira način donošenja 
Proračuna a koji se primjenjuje od 01.01.2014. godine. 
Predsjedatelj se kao član Udruga proisteklih iz domovinskg rata se osvrnuo i na izlaganje 
vijećnika Lujić koji je imao određene primjedbe na predlagača amandmana na Proračun 
koji se odnose na sredstva za Udruge proistekle iz rata. 
 
Nakon rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Proračuna općine Usora za 
2014. godinu i Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 1  
„SUZDRŽANIM“ glasom (sjednici nazočilo 11 vijećnika OV-a usvojilo sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu. 
 
 
Ad/2 
Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu  
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o izvršenju 
Proračuna općine Usora za 2014. godinu. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ glasa 
(sjednici nazočilo 11 vijećnika OV-a usvojilo sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
 
Usvaja se Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu. 
 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 16:25 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
 
          Zapisnik obradila                                                                 PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                         Ivo Suvala 


